

靜宜大學教務處 公告

地址：臺中市沙鹿區臺灣大道 7 段 200 號
承辦人：廖玉慈
電子郵件：ytliaw@pu.edu.tw
聯絡方式：04-26328001 轉 11112
傳真：04-26321884

受文者：暑修上期修課學生

發文日期：中華民國 112 年 6 月 12 日

發文字號：靜教綜字第 11200046 號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：普通

附件：無

主旨：公告本校 111 學年度暑修上期課程於 06/19(一)起開始上課，請查照。

說明：

一、111 學年度暑修上期各課程於 06/19(一)至 07/28(五)上課，請同學依下列上課方式準時到課。

(一) 06/19(一)-06/29(四)：實體上課。

(二) 07/03(一)-07/07(五)：線上(Teams)上課。【配合 06/30-7/16 全校停電(高壓電改壓工程)】

(三) 07/17(一)-07/28(五)：實體上課。

二、全校停電期間(06/30-7/16)：Teams 系統仍維持正常運作，其他資訊系統服務狀況詳見資訊處公告。

07/03(一)-07/07(五)須以 Teams 進行線上上課，請於停電前配合授課教師先行完成測試。

三、停課訊息：06/22(四)端午節、06/23(五)及 06/30(五)調整放假日，皆停課一天。07/10(一)至 07/14(五)，暑假全校休假一週。

四、提供各類操作平台連結如下：

(一) Teams：操作說明請至教學發展中心『[放心教 x 安心學-靜宜大學線上教學資源專區](#)』查詢。Teams 相關操作如需協助，敬請與資訊處教學資源中心聯繫。電話(04)2632-8001 轉分機 11710 或來信 pu10610@pu.edu.tw。

(二) Teams 平台登入方式：

1. 【帳號】：靜宜帳號@o365st.pu.edu.tw

Ex：本校生→s1011234@o365st.pu.edu.tw

外校生→a11xxxxx@o365st.pu.edu.tw

2. 【密碼】：與靜宜電子郵件或 e 校園服務網相同。

(1) 如無法登入，請先至 e 校園服務網→靜宜電子郵件/系統密碼修改→登入帳號密碼→功能設定→『密碼修改』，修改一次密碼，請等帳號同步約需 10 分鐘後，即可進入。

(2) 如忘記密碼，請至[靜宜電子郵件/系統密碼修改]→點選[忘記密碼](#)。

(三) 玩課雲(Wow Class)操作手冊請登入 e 校園服務網→多元教與學→玩課雲(WOW Class)→進入系統後，點選『首頁右上方？幫助符號』查詢。

(四) 網路學園(e-Learning)操作手冊請登入 e 校園服務網→多元教與學→網路學園(e-Learning)→進入系統後，點選『最新消息』查詢。

(五) 本校通知信件一律轉至 o365 信箱，請至該信箱收信。(Ex：本校生→s1011234@o365st.pu.edu.tw、外校生→a11xxxxx@o365st.pu.edu.tw)。

五、暑期「期中考」於第三週舉行，「期末考」則於第五週最後兩節課舉行，各科考試時間依任課教師佈達考試日期及方式為主。

正本：暑修上期修課學生

副本：各學院(系、所、中心、室、學位學程)、國際暨兩岸事務處、教務處、綜合業務組、教學資源中心、網路系統組

教務長

鄭志文

Providence University Office of Academic Affairs Announcement

Add.: 200, Sec. 7, Taiwan Boulevard, Shalu, Taichung 433-01, Taiwan

Case Officer: Liao, Yu-Tzu

e-mail: ytliaw@pu.edu.tw

Phone: 886-4-26328001 ext. 11112

To: All Students taking Summer Sessions Term 1 Courses

Date: June 12, 2023

Ref. No.: Jing-Jiao-Jung No. 11200046

Priority: Regular

Classification: Regular

Attachment: nil

Subject: Classes of 2022-23AY Summer Session Term 1 begin on Monday, June 19

Descriptions:

1. The 2022-23AY Summer Session Term 1 is scheduled from Monday, June 19 to Friday, July 28. All registered students should follow the class schedule below:

1) Monday, June 19 – Thursday, June 29: In-person classes.

2) Monday, July 3 – Friday, July 7: (Teams) Online instructions (campus-wide power outage due to high-voltage power conversion project).

3) Monday, July 17 – Friday, July 28: In-person classes

2. During the campus-wide power outage (June 30-July 16): Teams system will be in normal operation. For other information system services, please refer to the announcement of the Office of Information Technology Services (OITS). Only Teams teaching is available from Monday, July 3 to Friday, July 7. Following the teacher's instruction, please complete the Teams testing before the power outage.

3. Class suspension: Thursday, June 22 (Dragon Boat Festival); Fridays, June 23 and June 30 (bridge holidays). The campus is closed Monday, July 10 – Friday, July 14.

4. The links to various operating platforms are as follows:

1) Teams: For the operation manual, please go to "Assured Teaching and Learning – PU Online Teaching Resource Center". If you need assistance in Teams operation, please contact Teaching and Learning Resource Center (TLRC) of OITS. To contact: Phone (04)2632-8001 ext. 11710, or mail pu10610@pu.edu.tw

2) To login to Teams platform:

A. 【Account name】 : PU account @o365st.pu.edu.tw

Ex: On-campus login → s1011234@o365st.pu.edu.tw;

off-campus login: → a11xxxxx@o365st.pu.edu.tw

B. 【Password】 : The same with PU e-Campus Service.

a. If you cannot login, please go to e-Campus PU e-mail/password change enter your account and password function set change password to change your password. Please wait about 10 minutes for the system to update the information before you re-enter the system.

b. Forget your password? Please go to PU e-mail/password change and click "Forget Password".

3) For WOW Class operational manual, please log on the e-Campus → Diversified Teaching & Learning → WOW Class → enter the system and click the "?" mark on the upper right hand corner of the homepage.

4) For e-Learning operational manual, please log on to e-Campus → Diversified Teaching & Learning → e-Learning → enter the system and click the Latest News.

5) All PU notices will be forwarded to mailbox 0365. Please find your mails at mailbox 0365. (Ex. On-campus login → s1011234@o365st.pu.edu.tw; off-campus login → a711xxxxx@o365st.pu.edu.tw).

5. The Midterm Exam for Summer Sessions is held in Week 3; final Exam is held in the last two sessions of Week

5. The exam schedule of each subject is mainly based on the dates and methods announced by the respective teachers.

Original: All Students taking Summer Sessions Term 1 Courses

Copies: All Colleges (Depts., Institutes, Centers, Offices, Degree Programs); OIA; Office of Academic Affairs, Div. of R&C, TLRC, OITS

Dean of Academic Affairs

